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Fractie Nr. Vraag / Input 

VVD 1 In het medewerkerstevredenheidsonderzoek (MTO) dat wij in de commissie van 17 februari 2020 hebben besproken 
(2020BEM207) scoort onze provincie abominabel op de vraag: "Ik heb een helder beeld bij wat bedoeld wordt met het strategisch 
vermogen van de organisatie." Toch wordt in het onderzoek naar strategisch vermogen een rooskleurig beeld geschetst van de 
organisatie. Sterker, er wordt geen enkele link of verwijzing gelegd met de kritische verwijzing van vorig jaar. 
 
- Klopt het dat het MTO buiten beschouwing gebleven? 
- En klopt de lage score op de vraag "Ik heb een helder beeld bij wat bedoeld wordt met het strategisch vermogen van de 
organisatie" niet betrokken is bij het huidige onderzoek? 
- Als het MTO wel betrokken is bij dit art. 217a onderzoek, denkt het college dat de zeer algemeen geformuleerde conclusies en 
aanbevelingen wel een helder beeld geven bij onze medewerkers, en is dit getoetst bij bijvoorbeeld de ondernemingsraad? 
- Tot slot, zijn de conclusies en aanbevelingen smart-geformuleerd op een manier zoals recent door Utrechtse studenten ons de 
spiegel hebben voorgehouden? 

D66 2 D66 wil het SB rapport GS onderzoek 2021 Strategisch Vermogen opwaarderen. Een belangrijk thema, dat goed aansluit bij onze 
eerdere motie financieren met focus en visie. We lezen dat GS hier bij de kadernota uitgebreider op terug wil komen. D66 hecht 
grote waarde aan het versterken van het strategisch vermogen van de provincie. We willen daarom met oog op de voorbereiding 
van de kadernota van GS vernemen welke uitwerkingen hiervoor op tafel liggen. Waar moeten we concreet aan denken? 

 


